
GOED OM WETEN .. en te noteren

En loopt onze zondagochtend wat verloren...?

Op zondagmorgen tussen 10u en 13u wordt er bij ons in de club gebridged. En dat gebeurt
onder begeleiding. Er worden giften gespeeld aan een trager tempo en vooral er wordt ook
toelichting en uitleg gegeven door lesgevers en door ervaren bridgesplers. Een ideale setting
voor wie wat onzeker is, voor iedereen die wat wil oefenen, voor alle mensen die willen
bijleren.
Normaal gesproken is onze zondagmorgen toch altijd goed voor drie, vier tafels maar in de
voorbije weken ging het een beetje bergaf en dat is jammer. Erg jammer. En daarom hierbij
deze oproep - of gewoon maar een herinnering - voor onze zondagmorgen. Iedereen is vanaf
10u welkom en gezellig is het het sowieso... Tot zondag??

En Fernand, die gaat zoals beloofd nog steeds eten en nodigt trouwens iedereen uit om
mee te komen eten op vrijdag 2 december ... en te babbelen over

BRIDGEREIS 2023

Dag beste leden van Pieterman,

Zoals jullie al hebben kunnen vaststellen is Sylvia er met haar jeugdig enthousiasme al in
gevlogen om de klassieke bridgeweek einde augustus te organiseren. Daarom wil ik ook
eventjes laten weten hoever we staan met onze bridgereis in mei.

We hebben afgesproken dat we als afsluiting van onze reis naar Albanië eens zouden samen
komen in de WOK Dynasty en dat we gelijktijdig de mogelijkheden voor volgend jaar zouden
bespreken. Alle leden van Pieterman zijn op dit etentje welkom zijn en de mogelijke
initiatieven zullen besproken worden.

Ondertussen hebben we nog een klacht lopen bij TUI over onze vorige vakantie en ik hoop
dan te kunnen aankondigen dat de deelnemers aan die reis toch een compensatie zouden
krijgen. Hilde De Coker, de verantwoordelijke van de groepsreizen is echter op dit ogenblik in
ziekteverlof en de prijzen voor de reizen zouden pas echt gekend zijn half november. Ik heb
ondertussen ook als eens geïnformeerd naar een datum die voor zoveel mogelijk mensen
haalbaar zou zijn. Het voorstel is die reunie te laten doorgaan op vrijdag 2 december.
In de uitnodiging voor deze reunie , die we plannen half november te versturen, zullen we al
een deeltje van de sluier proberenop te lichten. Het is wel zo dat ik denk dat een aantal
bestemmingen moeilijk zullen zijn omdat er geen vol pension ( en all inn) mogelijk blijkt te
zijn.

Moesten jullie nog een opmerking of een idee hebben laat het maar weten.
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